
Sobre les rondes 
Darrerament estan sortint moltes informacions relacionades 
amb la Ronda Nord i la Ronda Sud de Granollers. Moviments 
ciutadans, declaracions dels diferents partits polítics, etc. Tot 
un seguit d'informacions, rèpliques i contrarèpliques que, en 
més d'una ocasió, hauran desorientat els ciutadans i ciutada-
nes de Granollers sobre quina és la postura de cada partit 
polític respecte a aquestes dues infraestructures. 
Des del grup municipal del PSC hem cregut convenient 
aprofitar les pàgines que ens ofereix el butlletí municipal de 
l'Ajuntament per aclarir conceptes. 
El Grup Municipal Socialista de Granollers sempre ha defen-
sat el soterrament del tram central de la Ronda Nord. Però 
l'administració responsable de construir-la, la Generalitat, 
governada per CiU, fins ara s'ha negat en rodó a fer-ho, 
malgrat estudis tècnics que avalen el soterrament. 
Alguns s'han apressat a criticar els socialistes i ERG per 
abstenir-nos en el Parlament en una resolució que presentava 
el PP referent al soterrament. Respecte d'això, el PSC ja va 
aclarir que el debat de política general no era el marc per fer-
ho, perquè l'únic que pretenia el Partit Popular era donar 
oxigen a un govern en franca agonia. No volíem contribuir a 
una teatralització d'una acció de govern que CiU ja no tirarà 
endavant. 
CiU continua posant excuses tècniques en contra del soteira-
ment, però tothom sap que l'única explicació per negar-s'hi és 
econòmica, perquè els comptes de la Generalitat estan que 

Ahora bien; que los Cines Òscars no sean demolidos es una 
necesidad firmemente sentida por la gran mayoría de los 
habitantes de Granollers, y como si se ejecutara la sentencia de 
demolición y al día siguiente los propietarios de los multicines 
solicitaran permiso para volver a levantarlos, el Ayuntamiento 
no tendría más remedio que conceder el permiso de construc-
ción con la misma altura que hoy tienen, se habría impuesto 
una justicia realmente pírrica con notables perjuicios para 
todos. Por eso, lo aconsejable sería que el equipo de gobierno, 
con el alcalde a la cabeza por un lado y la Justicia por otro, 
trataran de que se llegara a un acuerdo compensatorio, que 
diera satisfacción a las razones de la parte demandante y a la 
vez reconociera el derecho de los administrados a conservar 
unos cines, que son los únicos de que dispone en estos 
momentos la ciudad en su casco urbano. Para ello, la Justicia 
debería bajar un poco al calor de la cercanía del conflicto, 
arbitrando así esa posibilidad que diera por zanjado definitiva-
mente el problema. Porque, obviando cualquier posible error 
de principio por parte del Ayuntamiento, la sentencia es la que 

treuen fum. Ara, el Partit Popular sembla que ha canviat de 
postura i ha presentat una Proposició no de llei sobre això, igual 
que ja vam fer els socialistes, de la qual cosa ens felicitem. 
Esperem que entre la majoria aconseguim que el Parlament 
aprovi el soterrament de la Ronda Nord, la qual cosa anirà en 
benefici de les persones del territori. 
Respecte a la Ronda Sud, només alguna puntualització. Un altre 
cop, CiU intenta treure's de sobre les seves pròpies responsabi-
litats. Aquesta ronda depèn de la Generalitat de Catalunya i és 
qui la va fer en superfície. Per cert, aleshores governava a 
Granollers CiU. I una altra puntualització més. Atesa la mala 
memòria de la senyora Carme Esplugas, cap de CiU a Grano-
llers, el Pla general d'ordenació urbana de Granollers, que és on 
s' aprova la reserva de sòl per ales infraestructures, es va aprovar 
inicialment amb els suport de tots els partits que hi eren llavors 
a l'Ajuntament: PSC, CiU i PSUC. I qui va desenvolupar 
urbanísticament el planej ament de la Ronda Sud va ser 1' Incasòl, 
que era el propietari dels terrenys. I que quedi clar que el PSC ha 
demanat que el Parlament insti el Consell Executiu de la Gene-
ralitat a fer un estudi tècnic de la viabilitat del soterrament 
d'aquesta ronda i, un altre cop, CiU ho ha impedit. 
Cadascú que acati les seves responsabilitats. Nosaltres, els 
socialistes, un partit amb vocació municipalista, ho fem. I quan 
governem a la Generalitat, l'entesa i la sensibilitat cap als 
municipis serà l'eix de la nostra acció de govern. Perquè això és 
el que, segur, volen els ciutadans i ciutadanes de Granollers i de 
Catalunya. 
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es y eso no tiene vuelta de hoja. La cuestión es si nos quedamos 
en la defensa del fuero o en la del huevo. Y la defensa del huevo 
está en tratar de que se imponga el sentido común sin que haya 
vencedores ni vencidos. Cualquier otra alternativa no sería 
entendida por el vecindario de Granollers, y, de ella, quien de 
veras saldría perjudicada es la ciudad. Y la responsabilidad 
última siempre recaería sobre los administradores, por no haber 
sido capaces de llegar a acuerdos en un asunto tan sensible para 
los granollerenses. Ese es el gran desafío del equipo de gobierno 
municipal. Así lo entiende el Grupo Municipal Popular, y todas 
las partes en litigio cuentan con su respaldo para que al final se 
imponga el sentido común, que no debe ser en este caso el menos 
común de los sentidos. 

Francisco Mora 
Portavoz del Grupo Municipal Popular 
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